
Svar fra Asker FRP 

 

Overordnet arealforvaltning 

  
1. Asker FrP ønsker en balanse i forholdet mellom vekst og vern. Vi skal ta vare på 
verdifull natur, samtidig ønsker vi å åpne for fortsatt utvikling i områder egnet for dette. Dette 
gjøres i første rekke gjennom arbeidet med kommuneplanens arealdel. Asker FrPs forslag til 
endringer i kommuneplanens arealdel viser denne balansen. Vi ønsker å bevare viktige 
rekreasjonsområder som bl.a. Årosmarka.   
  
2. Ny, oppdatert kunnskap er avgjørende for å fatte gode politiske beslutninger. Det vil 
derfor være behov for kontinuerlig oppdatering av kunnskap om naturverdiene i kommunen. 
Asker FrP er positive til å øke omfanget av denne type undersøkelser.   
  
3. I første rekke gjennom å benytte de verktøy som allerede ligger i plan- og 
bygningsloven for innhenting av konsekvensutredning ved utarbeidelse av arealplaner og 
større tiltak. Videre er vi positive til å øke kommunens overvåking og egen 
kunnskapsinnhenting i særlige verdifulle naturområder. Vi opplever at utbyggere også i stor 
grad selv er opptatt av å få dette tilstrekkelig belyst, og bidrar aktivt med denne typen 
kunnskap i tillegg til kommunens egne undersøkelser.  
  
4. Asker FrP er ikke avvisende til slike initiativ. Denne type initiativ, både hva gjelder 
eventuelt mandat, område og omfang, vil likevel måtte vurderes nærmere i konkrete tilfelle.   
  
5. Stabil og rimelig tilgang på grønn, fornybar energi har vært et gode for norsk 
næringsliv, og norske forbrukere. Norge er en energinasjon, noe som også har lagt 
grunnlaget for vår velstandsutvikling. I årene fremover vil vi trenge å produsere mer ren 
energi av hensyn til både forbrukere, næringsliv og for å nå klimamålene. Asker FrP vil derfor 
kunne akseptere naturinngrep til for å kunne legge til rette for ny, lønnsom 
energiproduksjon.   
  
6. Asker FrP vil ha en balanse i forholdet mellom vekst og vern. I de områder egnet for 
etablering av ny fritidsbebyggelse, er vi positive til slike initiativ.   
  
7. Hvordan Norge skal løse sine folkerettslige forpliktelser etter FNs naturavtale må 
vurderes i en større sammenheng, og kan ikke isoleres til en vurdering i det enkelte 
kommunestyre. Skal vi nå målsetningene om naturrestaurering må vi samarbeide på tvers av 
kommuner og regioner.   
  
8. Hvilke naturtyper og områder som eventuelt skal prioriteres restaurert i Asker må 
baseres på faglige vurderinger, og sees i en større kontekst i samarbeid med fagmyndigheter 
og andre kommuner.   
  
Jordvern og matsikkerhet 
  
9. Matsikkerhet og selvforsyning er ikke et tiltak som kan eller bør vurderes isolert til 
hver enkelt kommune. Dette må vurderes samlet gitt kommunenes ulike forutsetninger for 
landbruk og matproduksjon. Våre initiativ rundt dette vil være rundt vårt brede fokus på 
beredskap. Herunder energisikkerhet m.m.  
  
10. Nei.   



  
Oslofjorden 
 
11. Asker FrP er åpen for å vurdere forslag fra både fagmyndigheter, næringsliv, 
organisasjoner og andre i arbeidet med å sikre en renere Oslofjord. Hvilke tiltak vi vil støtte, 
og hvilke vi vil gå imot, må vurderes nærmere i det konkrete tilfelle. Men viktige tiltak som 
vi  er opptatt av å få på plass er ny løsning for renseanlegget i Åros. Her via sjøkabel til 
VEAS.   
  
12. Et oppdatert kunnskapsgrunnlag er avgjørende for å kunne fatte gode, og opplyste 
politiske vedtak. Asker FrP ønsker en helhetlig analyse av Oslofjorden, med oppdatert 
kunnskap, velkommen.   
  
13. Asker FrP er tilhengere av eiendomsretten, og ønsker å liberalisere regelverket i 
strandsonen. Vi mener dagens regelverk er for rigid, og medfører et for stort inngrep i 
grunneiers rett til å disponere egen eiendom. Liberalisering av dagens restriktive praksis for 
utvikling i strandsonen bør fortrinnsvis søkes gjennom planprosesser og endringer i nasjonalt 
regelverk.   
  
14. Asker FrP har ikke tatt konkret stilling til et slikt forslag.   
  
15. Asker FrP har ikke tatt konkret stilling til et slikt forslag.   
 
Skog/Marka 
  
16. Vi er positive til ny og oppdatert kunnskap om dette, og vil søke dette spesielt i de 
tilfeller der dette er spesielt nødvendig. Må sees i sammenheng med arealplaner, 
reguleringssaker og andre tiltak som kan medføre slike inngrep.  
  
17. Asker FrP støtter en utvikling som balanserer hensynet mellom vekst og vern. Vi vil 
derfor måtte vurdere hvert enkelt forslag.  
  
18. Asker FrP har ikke satt egne måltall for slike andeler. Slike prosenter kan heller ikke 
vurderes enkeltvis i hver kommune, dette må gjøres samlet fra statlig og regionalt nivå.  
  
19. Asker FrP har ikke programfestet noe konkret vernenivå.  
  
20. Nei.  
  
21. Ikke besvart  
  
22. Nei. Vi forutsetter at landbrukskontoret har den nødvendige kompetansen til å kunne 
vurdere disse søknadene på en faglig forsvarlig og tilfredsstillende måte.   
  
23. Nei.   
  
24. Asker FrP er tilhengere av det lokale selvstyret. Vi vil ikke båndlegge areal, og 
innskrenke det lokale selvstyret, gjennom å innlemme områder i nasjonalt lovverk.   
  
25. Asker FrP er positive til å legge til rette for økt bruk av kollektiv, sykkel og gange. Vi 
vil bidra til slike investeringer i årene som kommer. Men vi er imot et nullvekstmål, og mener 
dette fremstår som lite hensiktsmessig etter hvert som en stå stor andel av bilparken er 
utslippsfri.  
  
 



Klima og samferdsel 
 
26. E18 utbyggingen er først og fremst et viktig miljøprosjekt. Frigjøringen av areal, og 
plassering av vei under bakken i store deler av prosjektet er viktige tiltak. Herunder også økt 
kapasitet for kollektivtrafikken. At biltrafikken automatisk vil øke er en påstand vi ikke kan 
stille oss bak.   
  
27. SAsker FrP vil alltid vurdere kost/nytte prinsippet sterkt i innføringen av klimatiltak. Vi 
vil ikke støtte tiltak som pålegger innbyggere, næringsliv eller andre en uforholdsmessig stor 
byrde hvis effekten av tiltaket et liten. Derfor må vi løpende ta stilling til tiltak.  
 
Stedsidentitet 
  
28. Asker FrP er ikke avvisende til et initiativ om å utarbeide en overordnet temaplan for 
dette. Vi ønsker ikke å iverksette arbeidet med en juridisk bindende planprosess.   
  
29. Plan- og bygningsloven oppstiller allerede i dag krav om utredning ved byggetiltak og 
planarbeid som vil kunne få vesentlige virkninger for miljø og samfunn, jf. bl.a. §§ 4-2, 12-9 
og 14-1. Asker FrP mener at dagens lovverk ivaretar dette, og ønsker ikke å innføre 
ytterligere utredningskrav. Vi vil ikke støtte innføring av særegne lokale prosedyrer.   
  
 


